



Rights of joint investors accounts	حقوق أصحاب حسابات الاستثمار المشترك
1. Joint investment account holders have the right to familiarize themselves with the principles of dividend distribution followed by Al Rajhi Bank Jordan.	1. يحق لأصحاب حسابات الاستثمار المشترك التعرف على الأسس في توزيع الأرباح المتبعة في مصرف الراجحي الأردن.
2. Joint investment account holders have the right to identify the expenses that carry joint investment accounts, as the bank fulfills the approval of the Shariah Board regarding the expenses allowed to be charged to the investment pool revenues for current expenses and any expenses that may appear in the future.	2. يحق لأصحاب حسابات الاستثمار المشترك التعرف على المصاريف التي تحمل حسابات الاستثمار المشترك حيث يقوم المصرف باستيفاء موافقة الهيئة الشرعية بخصوص المصاريف المسموح بتحميلها على إيرادات الوعاء الاستثماري وذلك للمصاريف الحالية واي مصروف قد يظهر مستقبلاً.
3. Joint investment account holders have the right to know that the deduction of the share of the Deposit Guarantee Fund is charged from the revenues of the investment pool.	3. يحق لأصحاب حسابات الاستثمار المشترك التعرف على انه يتم تحميل اقتطاع حصة صندوق ضمان الودائع من إيرادات الوعاء الاستثماري.
4. Investment account holders shall be entitled to profit upon sharing based on the agreed percentage, at the end of the investment period, where the safety of the capital and profits are realized, and the profit may not be determined by a lump sum at all.	4. يستحق أصحاب الحسابات الاستثمارية الربح عند المقاسمة على أساس النسبة المتفق عليها، وذلك في نهاية مدة الاستثمار حيث يتبين سلامة رأس المال وتحقق الأرباح، ولا يجوز أن يحدد الربح بمبلغ مقطوع مطلقاً.
5. Joint investment account holders have the right to know the basis on which investment accounts are managed.	5. يحق لأصحاب حسابات الاستثمار المشترك التعرف على الأسس التي تدار بها حسابات الاستثمار.
6. Joint investment account holders have the right to familiarize themselves with the mechanism used in exiting / matching.	6. يحق لأصحاب حسابات الاستثمار المشترك التعرف على الآلية المتبعة في التخارج / المباراة.
7. Joint investment account holders have the right to know the principles followed by Al Rajhi Bank Jordan regarding the assignment of shareholders in their capacity as Mudarib of a share of their profits in favor of joint investment holders (donation bases).	7. يحق لأصحاب حسابات الاستثمار المشترك التعرف على الأسس المتبعة في مصرف الراجحي الأردن بخصوص تنازل المساهمين بصفقتهم مضارباً عن حصة من ارباحهم لصالح أصحاب الاستثمار المشترك (أسس التبرع).
	8. يحق لأصحاب حسابات الاستثمار المشترك التعرف على الأسس المتبعة في مصرف الراجحي الأردن في حال وجود خسائر كونه مضارباً.
	9. يجب على أصحاب الاستثمار المشترك التعرف على الأسس المتبعة في استخراج الزكاة حيث تقع مسؤولية إخراج الزكاة على عاتق العملاء أصحاب الودائع الاستثمارية ولا يقوم مصرف الراجحي الأردن بإخراجها نيابة عنهم.
	10. يحق لأصحاب الاستثمار المشترك فتح حسابات استثمار بعملة الدينار والدولار وربطها بالفترة



8. Joint investment account holders have the right to know the principles followed in Al Rajhi Bank Jordan in the event of losses as a Mudarib.
9. Joint investment owners must familiarize themselves with the principles used in extracting Zakat, as the responsibility for paying Zakat falls on the shoulders of customers with investment deposits and Al Rajhi Bank Jordan does not pay it on their behalf.
10. Joint investment holders have the right to open investment accounts in dinars and dollars and link them to the period they deem appropriate according to the periods determined by the bank.
11. Joint Investment Account holders have the right to know the percentages that have been distributed to the tranches determined by the Bank on a quarterly basis.

- التي يراها مناسبة حسب الفترات التي يحددها المصرف.
11. يحق لأصحاب حساب الاستثمار المشترك التعرف على النسب التي تم توزيعها على الشرائح التي يحددها المصرف بشكل ربع سنوي.
  12. إذا حصلت خسائر في بعض عمليات الاستثمار المشترك وكانت أكبر من الأرباح التي حققتها عمليات الاستثمار المشترك الأخرى، يتحمل مصرف الراجحي الاردن و اصحاب الاستثمار المشترك الخسائر وفقا لنسب المضاربة و المشاركة المتفق عليها.